
Toeristenbelasting wordt vanaf 2022 op een andere manier berekend. 

De CDA-fractie heeft tijdens deze bestuursperiode steeds opnieuw weer de noodzaak aangegeven 

om te komen tot een differentiatie van de toeristenbelasting. We vonden dat het hoog tijd werd voor 

een andere systematiek waarbij niet alleen het overnachten belast werd maar ook de mate van luxe 

van de accommodatie, dus de overnachtingsprijs een rol zou moeten spelen bij de hoogte van het 

tarief. Daarnaast pleitte de CDA-fractie ook voor het vrijstellen van kinderen van toeristenbelasting. 

We vroegen in het voorjaar 2019 aan het college om een onderzoek te laten doen naar de 

mogelijkheden van het op een andere wijze van berekenen van toeristenbelasting. Natuurlijk moest 

daarbij het totale bedrag aan inkomsten uit de toeristenbelasting niet minder worden dan 

noodzakelijk voor onze gemeente. Door het Recreatieschap Drenthe is, in opdracht van de 

gemeenten, opdracht gegeven voor een dergelijk onderzoek. De uitkomst van dat onderzoek was dat 

tariefdifferentiatie heel goed mogelijk is en een eerlijke manier van belasting heffen is. Om die reden 

hebben we, samen met Progressief Westerveld een amendement opgesteld om te komen tot die 

gewenste tariefdifferentiatie toeristenbelasting. Het college van Burgemeester en Wethouders gaf, 

bij monde van wethouder De Haas tijdens de bespreking van de Voorjaarsnota op 6 juli al aan ons 

amendement te willen gaan uitvoeren. Tijdens een schorsing is dat amendement nog verder 

aangescherpt en werd ook de wens om kinderen tot en met 12 jaar vrij te stellen van 

toeristenbelasting toegevoegd. Het amendement werd door alle partijen, met uitzondering van D66, 

aangenomen en zal vanzelfsprekend door het college worden overgenomen. 

Uit reacties van de recreatiesector blijkt dat men zeer tevreden is met het resultaat van de inzet van 

de CDA-fractie en het resultaat ook ziet als ondersteuning van die, voor Westerveld zo belangrijke,  

sector in hun concurrentiepositie. 
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